
                  Zápis ze zasedání Školská rady ZŠ Hudcova 35, Brno-Medlánky 

                                            ze dne 5. 10. 2023

Přítomni: Mgr. Ivo Šmarda 

Mgr. Kateřina Bukovjanová

Mgr. Jaroslav Tesař

Ing. Mgr. Antonín Všetička 

Mgr. Pavla Buličková – Procházková

MUDr. Pavla Grycová 

Hosté: Mgr. Jakub Cimala – ředitel ZŠ Hudcova

Program :

1. Zahájení
2. Schválení programu
3. seznámení členů ŠR s výroční zprávou školy za školní rok 2022/2023
4. schválení výroční zprávy školy za školní rok 2022/2023
5. Informace o chystání rozpočtu školy na rok 2024
6. Různé 
7. Diskuse
8. Závěr

Průběh jednání:

1. Zasedání školské rady bylo zahájeno v 16:30 hod.

2. Program zasedání byl jednomyslně schválen.

3. Pan ředitel podal výklad ke struktuře a obsahu Výroční zprávy. Zdůraznil změny 
v pedagogickém sboru, práci s nadanými žáky a jako klad uvedl výsledky jednotné přijímací 
zkoušky na střední školy. Další informace se týkaly aktuálního počtu ukrajinských žáků a 
práce ukrajinské asistentky.
Následující rozprava proběhla bez připomínek. 

4. Výroční zpráva byla školskou radou jednomyslně schválena počtem hlasů 6 : 0 : 0



5. Pan ředitel seznámil členy ŠR s plánovanými výdaji, které je potřeba zohlednit v rozpočtu 
školy na rok 2024

6. Různé: -     financování školy v současné době – nedostatek peněz v ONIV
- Chystané změny ve financování školství v ČR
- Škola je zařazená mezi školy, které poskytují jazykovou přípravu cizinců

7. Po diskusi bylo jednání Školské rady ukončeno v 17:45

V Brně dne 5. 10. 2023                                              Zapsal:  Mgr. Ivo Šmarda

                                                                                                                  předseda školské rady


